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نماینده مــردم تهران در 
گفت:  اسلامی  مجلس شورای 
برداشــت  در  اقــدام دولت 
دومیلیــارد دلاری از صندوق 
توسعه ملی برای واردات غلط 

و عجیب است.
غلامرضــا  حجت الاســلام 
مصباحی مقــدم در گفت وگــو با 
فارس، با اشاره به موضوع واردات 
دو میلیــارد دلاری کالا از منابــع 
صندوق توسعه ملی به جای مهار 
آبهای مرزی درباره نامه نمایندگان 
مجلس به دولت گفت: هنوز هیچ 
پاســخی از طــرف دولت دریافت 

نکرده ایم.
وی افزود: به دنبال نگارش نامه 
از وزیر صنعت، معدن و تجارت نیز 
دعوت شــده تا دربــاره این اقدام 
عجیب در مجلس شورای اسلامی 
توضیــح دهد که قطعا نمایندگان 

مجلس قانع نخواهند شد.

عضــو کمیســیون اقتصادی 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه دو میلیارد دلار به جای مهار 
آبهای مرزی صرف واردات کالا شده 
است، گفت: این اقدام عجیب باید 
توسط دولت پاسخ داده شود، چرا 
که روش به کار گرفته کاملا غلط 

و ناصحیح بوده است.
بــه گــزارش فــارس، طبق 
نمایندگان  از  برخــی  اظهــارات 
اواسط  مجلس شورای اســلامی، 
بهمن بخشــی از اعتبار 6 میلیارد 
دلاری کــه رئیس جمهور از رهبر 
انقلاب اسلامی اجازه برداشت آن 
را از صندوق توسعه ملی بابت مهار 
آب های مرزی گرفته بود، به صورت 
انحصــاری به دو شــرکت دولتی 
فرآورده های دامی جاهد و شرکت 
جهاد تحقیقات آب و انرژی برای 
واردات کالای اساسی )ذرت، جو، 

کنجاله ...( تعلق گرفته است.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه 
مجلس درباره ســودبانکی در یک 
برنامــه تلویزیونی گفــت، منافع 
بانکها تابع بخــش واقعی اقتصاد 
یعنی بازار کالا و خدمات اســت و 
سود سپرده ها باید بر اساس سود 

این بازار تعیین شود.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه 
مجلس، مشــکل نظــام بانکی را 
مشکل بلوکه شــدن منابع بانکی 
دانســت و افزود: نبایدکاهش نرخ 
سود سپرده ها به صورت وارد کردن 

شوک باشد بلکه این کاهش باید 
شیب ملایمی داشته باشد.

در  افــزود:  مصباحی مقــدم 
شــرایطی که نرخ تورم 40 درصد 
بود، نرخ ســود بانکی تا 28 درصد 
افزایــش یافت و ســپرده گذاران 
کاهش درآمد داشتند اما اکنون نرخ 
تورم 15 درصد شــده است و نرخ 
سود سپرده ها نیز باید کاهش یابد.
وی افزود: طرحی برای مشخص 
شدن ســود بانکی در کمیسیون 
مشترک برنامه و بودجه و اقتصاد 

آماده شــده است و یکشنبه برای 
رای گیــری دربــاره فوریت آن به 

صحن علنی مجلس می آید.
این نماینده مجلس نرخ سود 
سپرده ها را بلایی دانست که بانکها 
سر خود آورده اند و گفت: نرخ سود 
ســپرده ها را اگر بانکها با توجه به 
تورم کاهش دهند، به نفع آنهاست.
احتمال  درباره  مصباحی مقدم 
سپرده گذاری ســرمایه گذاران در 
بازار سیاه و بخش غیربانکی گفت: 
وجود بازار سیاه پول با نرخ 36 تا 
40 درصد؛ بازاری بســیار کوچک 
اســت و اگر بانکها ســود خود را 
کاهش دهند این بازار نیز سودش 

را کاهش می دهد.
موافق نرخ سود بانکی

 20 درصد هستیم
هماهنگی  شــورای  رئیــس 
بانک ها هــم در این برنامه با بیان 
نرخ ســود سپرده های  اگر  اینکه 

بانکی سه تا چهار درصد بیشتر از 
نرخ تورم و حدود 20 درصد باشد، 
بانکها با آن موافقند، گفت: الزاماتی 
برای پایین آوردن نرخ سود بانکی 
مطــرح کردیم اما ســخنان اخیر 
رئیس جمهور برای ما حجت است.

مصباحی مقدم بــا بیان اینکه 
مشــکلاتی در بازار پــول چه در 
عرضه و چه در عرصه فعالان بازار 
وجود دارد گفت: اکنون نرخ سود 
بین بانکی 27 تا 28 درصد است. 
دولت 80 هزار میلیارد تومان افزون 
بر مطالبات بانک ها از دیگر بخش ها 
به نظام بانکی بدهکار اســت و اگر 
فکری برای عرضــه منابع نکنیم، 
مشکل باقی می ماند وی گفت: اگر 
مشــکل بانک ها حل نشود، سود 
بانکی کاهــش نمی یابد و اکنون 
بانک ها ضــرر عملیاتــی دارند و 
پرداخت سودشــان از دریافت آن 

بیشتر است.

قیمت تضمینی محصولات 
کشاورزی که در هیئت دولت 
تصویب شده برای اجرا ابلاغ 

شد.
براســاس این مصوبه قیمت 
گندم 11/500  تضمینی  خرید 
ریال، گندم دوروم 11/800 ریال، 
جو 9/200 ریــال، ذرت دانه ای 
بهاره  9/600 ریال، چغندر قند 
2700 ریال، پنبه وش 25/500 
ریال، دانه سویا 19/700 ریال، 
ریــال،   21500 آفتابگــردان 
کلزا 2200 ریــال، گلرنگ دانه 
ریال، عدس  روغنــی 21/500 
23/000 ریــال، نخود 22/200 
ریال، لوبیا چیتی 21/000 ریال، 
لوبیا سفید 21/000 ریال، لوبیا 
قرمز 21/000 ریال، برنج خزر، 
شیرودی، فجر، گوهر و کشوری 
32000 ریال، برنج ســپیدرود، 
دانیال، عنبر، نجفی، ســازندگی 
و کامفیروز 28/500 ریال، برنج 
ندا، نعمت و کوهســار 25000 
ریال، سیب زمینی پیازه 3/600 

ریال، سیب زمینی بهاره وتابستانه 
3/600 ریال، سیب زمینی طرح 
استمرار 4/400 ریال، پیاز پائیزه 
2/400 ریال، پیاز بهاره و تابستانه 
2/400 ریال و پیاز طرح استمرار 

 2/700
- به ازای هر کیلو چغندرقند 

مبلــغ )355( ریال هزینه حمل 
اضافه شده است.

- کشــت پاییزه چغندرقند 
)150( ریــال کمتــر از قیمت 
تضمینی چغندر قند بهاره است.

- قیمــت ارقام مختلف پنبه 
وش در چارچوب این تصویبنامه 

توســط وزارت جهاد کشاورزی 
تعیین و اعلام می شود.

- قیمت ارقام مشابه برنج در 
چارچوب این تصویبنامه توسط 
وزارت جهاد کشاورزی تعیین و 

اعلام می شود.
طبق این مصوبــه علاوه بر 

ارقــام فوق بــه تولیدکنندگان 
گنــدم، جو و اقــلام علوفه ای و 
اساســی جایزه تولید اختصاص 

می یابد.
همچنین به ازای هر درصد 
شکســتگی بیش از 10 درصد 
برای برنج های ندا و نعمت، آذر 
و صالح مبلــغ 79 ریال و برای 
خزر،  فجر،  سپیدرود،  برنج های 
شیرودی و گوهر مبلغ نود و دو 
ریال از نرخ های مصوب کســر 
و به میزان شکســتگی کمتر از 
10 درصــد برای برنج های ندا و 
نعمــت، آذر و صالح مبلغ 116 
ریال و برای برنج های فجر، خزر، 
شیرودی و گوهر مبلغ 123 ریال 
به نرخ های مصوب اضافه می شود.

حداکثر شکستگی قابل قبول 
15 درصد و حداقل شکســتگی 
قابــل قبول 15 درصد و حداقل 
برای  قبــول  قابل  شکســتگی 
پرداخت جایزه 7/5 درصد است.
براساس مصوبه دولت سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کشــور با 

هماهنگی وزارت جهاد کشاورزی 
و رعایت قوانین و مقررات مربوط، 
در مورد ســازمان های مسئول 
خرید،  زمانی  محــدوده  خرید، 
تامین کننــده تنخواه، چگونگی 
ضمانــت و بازپرداخت اعتبارات 
مــورد نیاز، تعییــن هزینه های 
تبعی و محل تأمین زیان احتمالی 
تصویب نامه،  این  موضوع  خرید 
تصمیمات لازم را اتخاذ و بر نحوه 

اجرای آنها نظارت می نماید.
طبق ابلاغیه میزان آفت سن 
گنــدم و جدول قیمت دانه های 
روغنی بر حسب افت و رطوبت 
با هماهنگی سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشــور و وزارتخانه 
صنعت، معدن و تجارت و جهاد 

کشاورزی تعیین می شود.
همچنین در قبال تحویل هر 
تن چغندرقند 20 کیلوگرم تفاله 
خشــک به نرخ هر کیلوگرم 20 
ریــال و دو کیلوگرم قند به نرخ 
هر کیلوگرم 500 ریال به عنوان 

جایزه تحویل می شود.

مصباحی مقدم:

اقدام دولت در برداشت 2 میلیارد دلاری
 از صندوق توسعه ملی غلط است

از سوی دولت

قیمت تضمینی محصولات کشاورزی ابلاغ شد

یک عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی گفت: تولیدات شرکت فرانسوی پژو در ایران 
به روز نیست.

حســین گروسی نماینده مردم شــهریار، ملارد و قدس در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با فارس، با 
اشاره به اینکه شرکت پژو تاکنون یک ریال در ایران سرمایه گذاری نکرده است، گفت: تولیدات پژو در کشورمان 
به روز نیست.وی با یادآوری اینکه در سال 90 به لحاظ عدم سرمایه گذاری پژو در ایران و قطع صادرات قطعات 
تولید خودروسازی کشور به میزان 50 درصد دچار افت شد و از یک میلیون و 600 هزار درسال به 700 هزار 
خودرو کاهش یافت، اظهار داشت: پژو باید 50 درصد قرارداد خود را با کشورمان در ایران سرمایه گذاری کند و 

چند خودروی به روز خود را به ایران صادر کند، نه اینکه صرفا به فروش قطعات بپردازد.گروسی از عدم آمادگی 
شرکت های خودروسازی تویوتا و اپل برای صادرات خودرو به کشورمان خاطرنشان کرد: پژو اخیرا پذیرفته است 
که 50 درصد در ایران سرمایه گذاری کند، چرا که تولید این شرکت در مقایسه با شرکتی همچون تویوتا که 12 
میلیون خودرو در سال تولید می کند بسیار پایین است و در حدود 2 الی 3 میلیون است.عضو کمیسیون صنایع 
مجلس گفت: بازار خودرو ما همواره در اختیار پژو بوده و نبض خودروی کشور را در اختیار داشت، اما اگر این 
شرکت می خواهد واردات محصولاتش ادامه داشته باشد، باید امتیازات بیشتری ازجمله تولید خودروهای به روز 

در ایران را در دستور کار قرار دهد.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران با بیان این که پوشاک ایرانی با نام لباس ترکیه عرضه 
می شود، از صادرات فله ای پارچه  ایرانی برای تولید لباس ترکیه ای انتقاد کرد.

احمد پورفلاح در گفت وگو با فارس، در مورد توافق ایران با طرف ترکیه برای تولید پوشاک مشترک پس از 
سفر اردوغان رئیس جمهور ترکیه به ایران اظهار داشت: صنایع نساجی ایران به دلیل تحریم، آن طور که باید و 
شاید نتوانسته اند، فناوری تولید خود را به روز کنند، در حالی که ترک ها از این قاعده مستثنی هستند، تا حدی 

که شاهدیم برخی برندهای معتبر در ترکیه تولید می شود.
وی به این نکته اشاره کرد که ظرفیت های خوبی در صنعت نساجی کشور ما وجود دارد، تا حدی که برخی 
از پارچه های مورد اســتفاده در لباس های ترکیه به صورت فله ای از طرف تولیدکنندگان ایرانی به این کشــور 

صادر می شود.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران تصریح کرد: در عین حال برخی از تولیدکنندگان ما به سفارش 
فروشندگان ترکیه در ایران لباس تولید می کنند و برای آن ها ارسال می کنند که با نصب آرم برند ترک و با نام 

پوشاک ترکیه به فروش می رسد.
به گفته پورفلاح تولیدکنندگان ما از نظر طراحی و تجهیز ماشین آلات دوخت کمی عقب هستند و از طرفی 
به دلیل تحریم  بازار های صادراتی آن طور که باید و شاید به روی ما باز نیست، در حالی که ترک ها بازار را خوب 

می شناسند و کار مشترک می تواند به منع هر دو طرف باشد.
وی همچنین از تشکیل فراکسیون نساجی در زیرمجموعه کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران خبر داد و 
گفت: 29 نفر از منتخبان جدید هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی شهرستان ها و تهران هفته  آینده برای تشکیل 

فراکسیون نساجی گرد هم خواهند آمد.

رئیس  کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران خبر داد

عرضه پوشاک ایرانی با نام ترکیه!

مدیرکل راه و شهرســازی 
پرونده  گفت:  تهران  اســتان 
تحویل مسکن مهر در شهرهای 
بالای 25هزار نفر استان امسال 

بسته می شود.
فریبرز واحــدی در گفت وگو با 
فارس گفت: کل واحدهای مسکن 
مهر استان تهران حدود 330 هزار 
واحد بود که شامل شهرهای جدید 
پرند،پردیس، اندیشه، شهرهای زیر 
25 هزار و شهرهای بالای 25 هزار 

نفر جمعیت می شد.
وی ادامــه داد: از 100 هــزار 
واحد مسکونی که تکلیف اداره کل 
راه و شهرسازی تهران بود، تاکنون 
حدود 84 درصد یعنی بیش از 86 
هزار واحد مســکونی تحویل داده 

شده است.
واحــدی اضافه کرد: مابقی این 
14 هزار واحد مسکونی باقی مانده 
که در مرحله نازک کاری هستند، تا 
پایان امسال واگذار می شوند و پرونده 
مسکن مهر در شهرهای بالای 25 
هزار نفر استان تهران بسته می شود.
مدیر کل راه و شهرسازی استان 
تهران خاطرنشــان کــرد: کارهای 

این واحدهای مسکونی  ساختمانی 
باقــی مانده بــه اتمام رســیده و 
تاسیســات زیربنایــی آنها در حال 

انجام است.
بــه گفته وی، پرونده واحدهای 
مسکونی مهر در پاکدشت، ضیاءآباد، 
اسلامشهر، فیروزکوه و امام رضا)ع( 

به اتمام رسیده و بسته شده است.

واحــدی تاکید کرد: واحدهایی 
کــه قراردادهــای آنها به شــیوه 
تفاهم نامه ســه جانبه بســته شده 
پارســال تحویل متقاضیان مسکن 
مهر شــد و واحدهایی که به روش 
تفاهم نامه هــای دو جانبــه میــان 
ســازنده ها  و شــرکت های تعاونی 

بسته شده بود باقی مانده است.

وی درباره وضعیت قیمت مسکن 
در سال جاری گفت: آنچه از وضعیت 
بازار مســکن می توان با قاطعیت از 
آن سخن گفت، این است که امسال 

جهش قیمت نخواهیم داشت.
وی افــزود: براســاس آمارهای 
رســمی اعلام شده ســال گذشته 
افزایش قیمت مسکن حد 6 درصد 

بود، بنابراین امسال نیز این افزایش 
قیمت از شرایط تورمی جامعه بالاتر 

نخواهد بود.
مدیر کل راه و شهرسازی استان 
تهــران گفت: اگر از سیاســت های 
وزارت راه و شهرســازی در بخش 
مسکن که همانا تقویت طرف تقاضا 
است، حمایت شود اتفاق خاصی در 
قیمت مسکن حتی در نیمه دوم سال 

94 نیز رخ نمی دهد.
واحدی ادامه داد: اگر بتوانیم هم 
در حوزه توانمندسازی بخش تقاضا 
و هم در حوزه توانمندســازی مالی 
بخش عرضه، سیاســت های تنظیم 
شــده را دنبال کنیم و تســهیلات 
در اختیــار متقاضیــان بگذاریم و 
صندوق های زمین و ساختمان هم 
فعالیت های خــود را دنبال کنند، 
مســکن ازحالت رکود خود خارج و 
شاهد فعالیت انبوه سازان و سازندگان 

در حوزه ساخت و ساز می شویم.
اختصاص تسهیلات 30 میلیونی 

به پروژه های مسکن مهر
از سوی دیگر عضو هیئت مدیره 
شرکت عمران شــهرهای جدید از 
میلیون   30 تســهیلات  اختصاص 

تومانی به تمام پروژه های مســکن 
مهر این شهر خبر داد.

این  در  طاهرخانــی  حبیب الله 
باره گفت: پیش از این اعلام شــد 
که مطابق دســتورالعمل بانک های 
مرکزی و مسکن، پروژه های مسکن 
مهر دارای پیشــرفت فیزیکی 75 
درصــد اســت مشــمول دریافت 

تسهیلات 30 میلیونی می شوند.
وی ادامه داد: پیرو دستور وزیر 
راه و شهرســازی و با توجه به اینکه 
مســکن مهر پردیس دیرتر از سایر 
شهرها فعال شده همچنین به علت 
نیاز مالی زیــاد پروژه های پردیس، 
مقرر شد تمام این پروژه ها مشمول 
پرداخــت متمــم وام از 25 به 30 

میلیون تومان شوند.
به گفتــه عضو هیئــت مدیره 
شــرکت عمران شــهرهای جدید، 
مقرر شد در جلســه ای که در این 
باره برگزار خواهد شد محل اعتبار و 

تایید بانک نیز مشخص شود.
طاهرخانی خاطر نشان کرد: با 
توجه به بازدیدی که همکاران بانک 
مسکن از این پروژه ها داشتند با این 

پیشنهاد موافقت خواهد شد.

مدیرکل راه و شهرسازی استان تهران:

پرونده مسکن مهر تهران امسال بسته می شود

عضو کمیسیون صنایع مجلس:

تولیدات پژو در ایران به روز نیست

رئیس سازمان توسعه تجارت ایران از تهاتر کالا با ونزوئلا 
خبر داد و از تجار، بازرگانان و تولیدکنندگان برای حضور در 
بازار این کشور به ویژه در صنایع غذایی، بهداشتی و دارویی 

دعوت کرد.
ولــی الله افخمی راد - معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت - در 
گفت وگو با ایســنا اعلام کرد: سازمان توسعه تجارت از کلیه تجار، 
بازرگانــان و تولیدکنندگانی که تمایل بــه حضور در بازار ونزوئلا 
دارند و به ویژه در زمینه صنایع غذایی، بهداشتی و دارویی فعالیت 
می کنند، درخواست می کند میزان توانمندی خود را برای حضور 
در بازار ونزوئلا به اداره اروپا و آمریکای معاونت بازاریابی و تنظیم 
روابط سازمان توسعه تجارت اعلام کنند تا بتوانیم تدارکات لازم را 

برای تحقق این تجارت فراهم کنیم.
وی افزود: چند روز گذشــته با حضور رئیس کل بانک مرکزی، 
وزیر صنعت، معدن و تجارت و بانک های عامل، جلسه ای در ارتباط 
با تجارت با ونزوئلا برگزار شد و در نهایت بعد از مذاکرات و مطالعات 
انجام شده مقرر شد کالاهایی که ونزوئلا نیاز دارد به آن کشور صادر 

شود و آنها نیز آمادگی خود را برای تهاتر کالا اعلام کردند.
افخمــی راد در عین حال بیان کــرد: یکی از فعالیت های مهم 
سازمان توسعه تجارت در سال جدید افزایش رفت و آمد با کشورهای 
پیرامونی برای فراهم آوردن زمینه ای برای افزایش تجارت بین ایران 

و سایر کشورهاست.
 در ایــن زمینه در نظر داریم حجم تجارت بین ایران و ســایر 

کشورها را در قالب تفاهم نامه ای دو یا چندجانبه افزایش دهیم.

معاون تجارت مخابرات استان تهران از ارائه  اینترنت اعتباری برای 
شهروندان تهرانی ساکن در منازل استیجاری خبر داد.

محمدرضا بیدخام در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: در آخرین روزهای سال 
1393 شــرکت مخابرات استان تهران طرح ارائه  اینترنت اعتباری را که پیش از 
این در یکی از مناطق تهران به شــکل آزمایشــی اجرا شده بود، در تمام مناطق 
پایتخت اجرایی کرد تا بدین ترتیب برای تمامی افراد اجاره نشین این امکان وجود 
داشــته باشد که به طور شش ماهه یا یک ساله نســبت به فعال سازی اینترنت 

مخابرات اقدام کنند.
وی همچنین خاطرنشــان کرد: برای فعال ســازی این طرح تنها به مدارک 
شناســایی و اجاره نامه نیاز است و بدین ترتیب هزینه مصرف شش ماهه یا یک 
ســاله از قبل از مســتاجران دریافت می شــود.بیدخام در عین حال اظهار کرد: 
علاقمندان دریافت این سرویس می توانند به طور شش ماهه یا یک ساله نسبت 
به فعال سازی بسته هایی با سرعت 512 کیلوبایت یا یک و دو مگابیتی اقدام کنند.
معاون مخابرات استان تهران در پاسخ به این سوال که آیا این گونه واگذاری اینترنت 
بعد ها مشکلی برای مالک ساختمان به دنبال نخواهد داشت، توضیح داد: هزینه 
مصرف اینترنت به طور پیش پرداخت از مســتاجران دریافت می شود و برهمین 
اساس مالک مشــکلی بابت بدهی های اینترنتی مستاجران خود نخواهد داشت. 
وی همچنین یاد آور شد: این شیوه از مدت ها پیش توسط سایر شرکت های ارائه 

کننده اینترنت نیز اعمال می شده است.

دعوت از تجار ایرانی
 برای تهاتر کالا با ونزوئلا

معاون مخابرات استان تهران خبر داد

دسترسی مستاجران تهرانی 
به اینترنت اعتباری

دبیر انجمن تولید کنندگان سیم و کابل کشور از واردات سیم و کابل 
بی کیفیت به بهانه پروژه های عمرانی و علیرغم بی نیازی به این واردات 

ابراز تأسف کرد.
حق بیان در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه در حال حاضر در کشــور انواع 
سیم و کابل های مخابراتی فشار قوی، فشار ضعیف، ساختمانی و... تولید می شود، 
گفت: از لحاظ تولیدات کشــور ما نیازش تأمین اســت و نیازی به واردات در این 
حوزه وجود ندارد.دبیر انجمن تولید کنندگان سیم و کابل کشور با اشاره به تولید 
ســالانه 300 هزار تن ســیم و کابل در کشور تأکید کرد تولید کنندگان داخلی 
می توانند کل نیاز کشــور را تأمین کنند.وی افزود: در عین حال متأسفانه برخی 
از افراد به نام پروژه ها و مســائل دیگر اقدام به واردات ســیم و کابل می کنند در 
صورتی که برخی از این محصولات وارداتی حتی کیفیت متوسطی هم ندارند.او 
با اشاره به اقدام برخی افراد سودجو در زمینه های واردات سیم و کابل ادامه داد: 
دو سال قبل فردی اقدام به واردات سیم و کابل هایی کرده بود که کیفیت نداشت 
و آخرین بار نیز سازمان ملی استاندارد کیفیت محصولات وارد شده را تأیید نکرد 
و حتی آنها را عودت داد. دبیر انجمن تولید کنندگان سیم و کابل کشور همچنین 
درباره صادرات این محصولات گفت: ما در حال حاضر صادرات بسیار خوبی داریم 
و تعداد زیادی از کشورهای منطقه را تغذیه می کنیم به طوری که کشورهایی از 

جمله عراق،  افغانستان و... از مشتریان سیم و کابل های ایران هستند.

مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: امسال واگذاری شرکت ها 
پایان می یابد.

ســیدجعفر ســبحانی در گفت وگو با فارس، با اشــاره به وضعیت واگذاری 
شرکت های دولتی به بخش های غیردولتی و انجام تکالیف قانونی اظهار داشت: بر 
اساس تکلیف قانون مقرر شده بود تا پایان سال 93، تمامی شرکت های باقی مانده 
دولتی واگذار شود.مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی تاکید کرد: با توجه به اینکه 
سال گذشته بازار سرمایه، تولید و اقتصاد شرایط خوبی نداشت، بخشی از واگذاری ها 
به فروش نرفت و عملا پیش بینی ها برای واگذاری شــرکت ها محقق نشــدوی با 
بیان اینکه دولت می تواند بســترهای عرضه شرکت های دولتی را برای واگذاری 
فراهم کند، اما فروش آن بر عهده دولت نیســت و خریداران باید تصمیم گیری 
کنند، تصریح کرد: در سال گذشته وضعیت به گونه ای بود که از 30 هزار میلیارد 

تومان عرضه شرکتهای دولتی بالغ بر 4 هزار میلیارد تومان آن به فروش رفت.
سبحانی با تاکید بر اینکه 200 شرکت دولتی برای واگذاری باقی مانده است، 
یادآور شــد: طبق برنامه ریزی این شرکت ها تا پایان امسال برای واگذاری عرضه 
خواهند شــد. مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: در مجموع حدود 90 
هزار میلیارد تومان ارزش کل شــرکت هایی اســت که باید واگذار شوند که سال 

گذشته 30 هزار میلیارد تومان آن عرضه شد.

رئیــس اتحادیه چایکاران از آغاز برداشــت برگ ســبز چای از
5 اردیبهشت خبر داد.

ایرج هوسمی رئیس اتحادیه چایکاران در گفت وگو با فارس، گفت: برداشت برگ 
سبز چای در سال زراعی جدید از 5 تا 7 اردیبهشت آغاز و تا پایان مهر ادامه دارد.

وی افزود: در حال حاضر وضعیت بوته ها در باغات چای به دلیل رســیدگی 
خوب کشــاورزان به باغات، هوای مســاعد، باران کافی، و تهیه کود مرغوب و به 

موقع، مناسب گزارش شده است.
رئیس اتحادیه چایکاران تصریح کرد: با توجه به شــرایط مساعد باغات چای 
کشور پیش بینی می شود، در چین اول میزان برداشت برگ سبز چای حدود 15 

درصد نسبت به سال زراعی گذشته افزایش یابد.
رئیس اتحادیه چایکاران تصریح کرد: سال گذشته کل چای خشک استحصال 
شده از باغات کشور معادل 12 هزار تن بود.وی گفت: قیمت خرید تضمینی برگ 
ســبز چای درجه یک و دو در ســال 94 نسبت به سال زراعی گذشته حدود 16 
درصد و تقریبا 220 تومان اضافه شده است.هوسمی باغات چای کشور را حدود 
30 هزار هکتار عنوان کرد و اظهار داشت: 28 هزار هکتار از این باغات در گیلان 
و حدود 2 هزار هکتار آن در مازندران واقع شده است.وی افزود: سطح باغات چای 
کشور در گذشته حدود 32 هزار هکتار بود که طی 25 سال گذشته با گسترش 

آبادی ها حدود 2 هزار هکتار از سطح این باغات کاسته شده است.

با وجود اشباع کشور از تولیدات داخلی صورت می گیرد
واردات سیم و کابل بی کیفیت 

به بهانه پروژه های عمرانی

مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی:
امسال 200 شرکت دولتی

 واگذار می شود

کارشکنی سعودی ها در بازار نفت و تجاوز وحشیانه آنها 
به یمن بالاخره کار دســت سران عربستان داد تا حدی که 
صندوق بین المللی پول پیش بینی کرد این کشور امسال با 

کسری بودجه بزرگی مواجه می شود.
بــه گزارش العالــم، این صندوق علت کســری بودجه فوق را 
کاهش قیمت نفت و همچنین درگیری ها و بحران های منطقه ای 

اعلام کرده است.
عربستان از حدود یک ماه پیش با تجاوز وحشیانه به یمن روزانه 
ده ها بمب و موشک بر ســر مردم بی گناه یمن فرو می ریزد.رژیم 
سعودی در عین حال با دلارهای نفتی خود سال گذشته مقام اول 

خرید اسلحه را در خاورمیانه کسب کرد.
به گزارش تسنیم، انستیتوی بین المللی تحقیقات صلح استکهلم 
)ســیپری( که از سال 1966 در زمینه بررسی بودجه های نظامی 
کشورهای جهان تحقیق می کند در این زمینه اعلام کرد: بودجه های 
نظامی در ســطح جهان کاهش یافته است ولی عربستان بودجه 

نظامی خود را 17 درصد افزایش داد.
بر اساس این گزارش، عربستان در سال 2014 برای خرید اسلحه 

80 میلیارد و 800 میلیون دلار هزینه کرد.
سیپری خاطرنشان کرد: چین، روسیه و عربستان پس از آمریکا 
بیشترین بودجه را به خرید اسلحه اختصاص داده اند؛ البته در این 
بین هیچ کشوری از میان 15 کشور اول جهان که دارای بیشترین 
بودجه نظامی هستند، همچون عربستان بودجه نظامی خود را 17 

درصد افزایش نداده است.
همچنین عربستان در بازار نفت نیز همزمان با افزایش بی سابقه 
تولید نفت خود در 30 سال اخیر اقدام به کاهش شدید قیمت نفت 

برای مقابله با جمهوری اسلامی ایران کرده است.
در زمینه افزایش بی سابقه تولید نفت سعودی خبرگزاری فارس 
به نقل از راشــاتودی، گزارش داد: بنا به آمار ارائه شــده از سوی 
دولت عربستان به سازمان کشورهای صادرکننده نفت، این کشور 
در ماه مه سال جاری تولید نفت خود را 658/8 هزار بشکه در روز 

افزایش داده است.
این میزان افزایش در تولید نفت عربستان در 30 سال گذشته 

بی سابقه بوده است.
بر اساس این آمارها عربستان، به عنوان بزرگترین تولیدکننده 
نفت اوپک، در ماه می به طور متوسط روزانه 10/294 میلیون بشکه 
نفت تولید کرده است که از 10/2 میلیون بشکه نفت روزانه تولیدی 

این کشور در آگوست سال 2013 نیز فراتر رفته است.
فقر در جهان کاهش نمی یابد

رئیس صندوق بین المللی پول با اشاره به رشد اقتصادی نامتوازن 
جهان تاکید کرد با این رشد نمی توان فقر را کاهش داد.

کریســتین لاگارد که یکی از سخنرانان یک نشست اقتصادی 
بود، درباره ناچیز بودن رشــد اقتصادی جهان هشدار داد و گفت: 
خبر خوب برای ما این اســت که رشد اقتصادی جهان ادامه یابد. 
خبر نه چندان خوب نیز آن است که رشد اقتصادی جهان، به طور 

میانگین و نامتوازن باشد.
مدیر کل صندوق بین المللی پول که یکی از معتبرترین منابع 
ارزیابی و پیش بینی وضع اقتصادی جهان به حساب می آید، تصریح 
کرد رشد اقتصادی که اکنون در سطح جهان وجود دارد، اصلا خوب 
نیســت و با این میزان رشد اقتصادی نمی توان بیکاری فزاینده در 

جهان را کاهش داد. 
همچنین با این میزان رشــد اقتصادی نمی توان درآمد طبقات 
متوســط جامعه را افزایش داد تا به ســطح رفاه مناسبی برسند و 
از همه بدتر، با این میزان رشــد اقتصادی نمی توان میزان فقر در 

جهان را کاست.
صندوق بین المللی پول به عنوان یکی از شــناخته  شــده ترین 
نهادهای وابسته به سازمان ملل، مسئولیت تنظیم نظام پولی و مالی 
جهانی را بر عهده دارد در همین باره خاطر نشان کرده است رشد 
اقتصادی بالا در جهان نیز در گرو اجرای سیاســت های گشایش 

پولی و بالا بردن قدرت خرید مردم است.
ایــن نهاد در این خصوص، آلمان را به عنوان اقتصاد نخســت 
اروپا، آماج انتقادات خود قرار داد که از نظر سرمایه گذاری، عملکرد 

خوبی ندارد.
کریستین لاگارد، مدیرکل صندوق بین المللی پول اعلام کرد: 
دیگر به یونــان برای بازپرداخت بدهی هایش مهلت نمی دهیم. به 
گزارش شــبکه خبری فرانس 24، کریستین لاگارد در کنفرانسی 
خبری در حاشــیه نشســت مشــترک صندوق بین المللی پول و 
بانک جهانی که در واشــنگتن برگزار شــده است، گفت وام هایی 
که صندوق بین المللی پول به یونان پرداخت کرده اســت حاصل 
ســپرده گذاری های بین المللی اســت، یعنی از پول هایی است که 

کشورهای از نظر مالی فقیرتر از یونان پرداخت شده است.
از همین رو، عزت یک کشور در این است که به تعهدات مالی اش 
عمل کند. کریســتین لاگارد در بخش دیگری از سخنان خود به 
موضوع اصلاحات ساختاری در اقتصاد یونان پرداخت و گفت: ماهیت 
این اصلاحات می تواند فراخور خواست اکثریتی که اکنون در یونان 
در قدرت هستند تغییر کند اما باید اهداف و تعهدات مالی نیز در 

نظر گرفته شود و به آنها عمل شود.
این در حالی است که یونان قرار است تا تابستان امسال حدود 
10 میلیارد یورو از بدهی های سررسید شده اش را بازپرداخت کند. 
اما اگر این کشــور نتواند وام دیگری از وام دهندگان بین المللی به 
ویژه صندوق  بین المللی پول دریافت کند قادر به بازپرداخت اقساط 

این وام ها نخواهد شد.
گفتنی است سیاست های صندوق بین المللی پول طی سال های 
طولانی فقط منجر به ثروتمندتر شــدن بخش کوچکی از جهان و 

فقیرتر شدن بخش اعظمی از کشورها شده است.

رئیس اتحادیه چایکاران خبر داد
آغاز برداشت برگ سبز چای

 از 5 اردیبهشت

صندوق بین المللی پول:
عربستان امسال با کسری بودجه بزرگی 

مواجه می شود

معاون وزیر نفت در امور پتروشیمی از طلب 7هزار میلیاردی شرکت 
پتروشیمی از دولت خبرداد.

 عباس شــعری مقدم گفت: بر اســاس قانون باید 70 درصد از منابع مالی 
حاصل از فروش مجتمع های پتروشیمی به بخش خصوصی برای سرمایه گذاری 
در طرحهای تازه، در اختیار شرکت NPC قرار می گرفت، اما متاسفانه در سالهای 
گذشته همه این منابع به خزانه واریز شده و هیچ پولی به این شرکت بازنگشته 
اســت؛ از این رو هم اکنون شــرکت ملی صنایع پتروشیمی بیش از هفت هزار و 

700 میلیارد ریال از خزانه کشور طلب دارد.
شــعری ادامه داد: طلب شرکت ملی صنایع پتروشیمی ایران از خزانه کشور 
به محض بهبود شــرایط اقتصادی کشــور برای سرمایه گذاری در طرحهای تازه 
پتروشــیمی اخذ می شود. وی همچنین با اشاره به سفر اخیر وزیر نفت به کشور 
چین و دیدار با مسئولان نفتی و اقتصادی این کشور اظهار کرد: بر اساس مذاکرات 
صورت گرفته سرمایه گذاری سه برابری چین در ایران نسبت به سرمایه موجود 
ایران در بانکهای چینی هم اکنون از سوی مسئولان چینی در دست بررسی است.
وی افزود: تاکنون فاینانس چین در صنعت نفت ایران نســبت به ســرمایه 
موجود کشــورمان در بانکهای چینی یک به یک بوده است.شــعری مقدم گفت: 
چین بزودی پاسخ نهایی در باره سرمایه گذاری سه برابری خود در صنعت نفت 
ایران نسبت به سرمایه موجود کشورمان در بانکهای چینی را به مسئولان وزارت 
نفت ایران اعلام می کند.معاون وزیر نفت با اشــاره به این که تسریع در استفاده 
از منابع صندوق توسعه ملی در طرحهای پتروشیمی نیازمند توافق نهایی هسته 
ای ایران با کشورهای 1+5 و رفع تحریمهای بین المللی است، گفت: هم اکنون 
بخشی از منابع موجود صندوق توسعه ملی در بانکهای خارجی بوده است و امکان 

نقل و انتقال آن وجود ندارد.

معاون وزیر نفت اعلام کرد
طلب 7هزار میلیاردی

 شرکت پتروشیمی از دولت


